
ZAB.0012.8.7.2023 
 

Protokół nr 32/23 
z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

Rady Powiatu we Włocławku  
 z dnia 20 grudnia 2023 roku 

 
 
1. Otwarcie obrad Komisji.  

 
W dniu 20 grudnia 2023 roku o godzinie 14:00  Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw 
Społecznych  Pani Ewa Kończyńska, dokonała otwarcia obrad Komisji, powitała  członków 
Komisji i zaproszonych gości w osobie Dyrektora Powiatowego Centrum Zdrowia, 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku – Pana 
Sławomira Paździerskiego.  
  
Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 
2. Stwierdzenie quorum.  

 
Na podstawie listy obecności  Przewodnicząca  Komisji stwierdziła, że w obradach 
uczestniczą 4 osoby, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi 
wymagane quorum, zatem obrady są prawomocne. 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
3. Przyjęcie porządku obrad.  
 
Przewodnicząca Komisji - poinformowała, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu 
Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych członkowie komisji otrzymali porządek obrad. 

 
Porządek obrad: 

1.  Otwarcie obrad Komisji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu nr 31/23 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych z dnia 

28 listopada  2023 roku. 
5. Informacja w sprawie realizacji zadania pn. „Budowa Powiatowego Centrum Zdrowia”. 
6. Informacja na temat bieżącej płynności finansowej Powiatowego Centrum Zdrowia – 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku na 
dzień 31.10.2023 roku.  

7. Sprawy różne. 
8. Zamknięcie obrad Komisji.  
 
Przewodnicząca komisji zapytała  kto jest za przyjęciem  porządku obrad i przeprowadziła  
procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
za - 4 
przeciw-0 
wstrzymało się-0 



Na podstawie przeprowadzonego głosowania  Przewodnicząca komisji stwierdziła, że 
komisja przyjęła porządek obrad składający się z 8 punktów.  
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 
4. Przyjęcie protokołu nr  31/23  z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

z dnia  28 listopada  2023 roku. 
 

Przewodnicząca Komisji - poinformowała, że z ostatniego posiedzenia Komisji Zdrowia 
i Spraw Społecznych został sporządzony protokół nr 31/23  z dnia  28 listopada  2023 roku, 
który był do wglądu w Kancelarii Przewodniczącego Rady. Przewodnicząca Komisji zapytała 
członków komisji, czy mają jakieś pytania, uwagi do sporządzonego protokołu? Nie było 
żadnych pytań i uwag. Wobec braku pytań i uwag,  Przewodnicząca Komisji zapytała 
członków komisji, kto jest za przyjęciem protokołu nr 31/23 z dnia 28 listopada  2023 roku 
i przeprowadziła procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za - 4 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, 
że protokół nr 31/23 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych z dnia  28 listopada  
2023 roku został przyjęty.  
 
5. Informacja w sprawie realizacji zadania pn. „Budowa Powiatowego Centrum 

Zdrowia”. 
 
Przewodnicząca Komisji – poprosiła Dyrektora Powiatowego Centrum Zdrowia, 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku – Pana 
Sławomira Paździerskiego o przedstawienie informacji.  
Dyrektor PCZ - SPZPS we Włocławku – Pan Sławomir Paździerski – powiedział, że 
3 lipca 2023 roku  został nam udostępniony nowy budynek  Powiatowe Centrum Zdrowia, 
Samodzielny Publiczny Zespół Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. Średnio 
dziennie przyjmuje ponad 800 osób. Wszystkie sprzęty są obecnie wykorzystywane, dzięki 
temu pacjenci mają lepszą diagnostykę. Pracuje się bardzo dobrze w bardzo dobrych 
warunkach, lekarze są bardzo zadowoleni. Pacjenci oceniają budynek też bardzo wysoko. 
Spotykam się z opiniami, że wchodząc do budynku mają wrażenie, że są w innym mieście. 
Jest to dla nas takie fajne, że warto było to robić.  Tutaj w tym miejscu chciałbym podziękować 
szanownej komisji, że przyczyniła się również o tego, że  ten budynek powstał i dzięki temu 
możemy świadczyć na tak wysokim poziomie swoje usługi.  
Przewodnicząca Komisji - zapytała, czy realizacja zadania jest wykonana w 100%, czy 
jeszcze jakiś proces jest do wykonania ? 
Dyrektor PCZ - SPZPS we Włocławku – Pan Sławomir Paździerski – odpowiedział, że  
w jego ocenie realizacja została wykonana w 100 %. 
Przewodnicząca Komisji – zapytała, czy  zrealizowanie tego zadania wpłynęło na skrócenie 
kolejek do specjalistów? 
Dyrektor PCZ - SPZPS we Włocławku – Pan Sławomir Paździerski – odpowiedział, że 
częściowo pewnie tak, ale patrząc jak jest duże zainteresowanie pacjentów z  zewnątrz, czyli 
jest coraz więcej osób, które chciałby się zarejestrować. Tym samym te kolejki się nam nie 
skróciły. 
Przewodnicząca Komisji - zapytała członków komisji, czy mają jakieś pytania ? Nie było 
żadnych pytań. Wobec braku pytań Przewodnicząca Komisji zapytała kto jest za przyjęciem 



Informacji  w sprawie realizacji zadania pn. „Budowa Powiatowego Centrum Zdrowia” i 
przeprowadziła procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za - 4 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że 
komisja przyjęła Informację w sprawie realizacji zadania pn. „Budowa Powiatowego Centrum 
Zdrowia”. 
Informacja w sprawie realizacji zadania pn. „Budowa Powiatowego Centrum Zdrowia” 
stanowi załącznik nr  4 do niniejszego protokołu.  
 
6. Informacja na temat bieżącej płynności finansowej Powiatowego Centrum Zdrowia 

– Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku 
na dzień 31.10.2023 roku.  

 
Przewodnicząca Komisji – poprosiła Dyrektora Powiatowego Centrum Zdrowia, 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku – Pana 
Sławomira Paździerskiego o przedstawienie informacji.  
Dyrektor PCZ - SPZPS we Włocławku – Pan Sławomir Paździerski – powiedział, że 
zanim będzie rozmawiał na temat bieżącej płynności, chciałby tylko zacytować definicję, co 
znaczy bieżąca płynność. Jest to zdolność do opłacania bieżących zobowiązań, pokrywania 
wierzytelności, należności oraz zapotrzebowania, produkty i usługi niezbędne do codziennej 
pracy. Jak widzimy na dzień sporządzenia  informacji, jednostka wykazała wynik finansowy 
dodatni  w wysokości  1 402 435,01 zł. Szczegółowe informacje są zawarte w poszczególnych 
dalszych tabelach. Chciałbym zwrócić szczególną uwagę na dwie rzeczy, które są na końcu. 
Jedna z tych to jest, że do 30 października z własnych środków jednostka zakupiła różnego 
rodzaju urządzenia, które były jeszcze niezbędne do tego, żeby poprawić jakość 
świadczonych usług.  Wydała w tym celu  940 014,78 zł .W tym roku i w tym okresie badań 
dostaliśmy darowiznę z fundacji Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy. Jest to dotacja z 2020 
roku, co wszyscy zbieraliśmy na okulistykę. Dostaliśmy od Wielkiej  Orkiestry Świątecznej 
Pomocy, sprzęt  o wartości  358 320zł. Cały sprzęt został przeznaczony na okulistykę, dzięki 
temu diagnostyka w tym dziale jest na bardzo wysokim poziomie. Również w tym roku 
wystąpiliśmy dodatkowo, dostaliśmy jeszcze dofinansowanie z Narodowego Funduszu 
Zdrowia na kwotę 200 000 zł w celu podniesienia zabezpieczenia systemów informatycznych. 
W tym celu zostały zakupione tzw. taśmy magnetyczne papierowe, które pozwalają zachować 
kopie na jeszcze wyższym poziomie, niż do tej pory mieliśmy. Dodatkowo  z tych  pieniędzy 
została zakupiona dodatkowa sieć, która zabezpiecza nam ataki zewnętrzne i wewnętrzne.  
Dodatkowo dokupiliśmy serwer to poczty wewnętrznej.  
Przewodnicząca Komisji - zapytała członków komisji, czy mają jakieś pytania ? Nie było 
żadnych pytań. Wobec braku pytań Przewodnicząca Komisji zapytała kto jest za przyjęciem 
Informacji na temat bieżącej płynności finansowej Powiatowego Centrum Zdrowia – 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku na dzień 
31.10.2023 roku i i przeprowadziła procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za - 4 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że 
komisja przyjęła Informację na temat bieżącej płynności finansowej Powiatowego Centrum 



Zdrowia – Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku na dzień 31.10.2023 roku.  

 
7. Sprawy różne. 

Przewodnicząca  Komisji – zapytała, czy ktoś z członków komisji chciałby zabrać głos 
w tym punkcie? Nie było już żadnych głosów.  
 
8. Zamkniecie obrad Komisji. 
 
Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodnicząca Komisji w dniu 20 grudnia 2023 roku 
o godzinie 14:15 
  dokonała zamknięcia obrad Komisji.  

 
 
                  Przewodnicząca Komisji 
               Zdrowia i Spraw Społecznych 
 
                       Ewa Kończyńska 
 
 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała 
Anita Sudomir – Ozdoba ……………………… 

 
 
 
 
 
 
        

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 


